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ÚMČ Praha 10

Zápis z 15 jednání Komise bezpečnostní RMČ Praha 10, které se 
konalo dne 15. 5. 2024, na ÚMČ Praha 10, Vinohradská 169, K806, 

od 17 do 18 hodin

Přítomní členové KB: Robert Zrzavecký, Jaroslav Štěpánek, MBA, Mgr. Matěj Štěpánek, Jiří 
Komrska, Mgr. Stanislav Šimek, Bc. Radek Lojda, Mgr. Martin Čásenský,

Omluvení členové KB: 0

Neomluvení členové KB: 0

Hosté: Mgr. Michal Řidl, MP, plk. Mgr. Renáta Havlíková, PČR, npor. Bc. David Horáček, HZS

Jednání KB bylo zahájeno v 17 hodin.

Program:

1. Zahájení jednání KB č. 15, schválení programu, ustanovení ověřovatele zápisu.
2. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu PČR Praha IV.
3. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu MP Praha 10.
4. Aktuální informace k činnosti HZS.
5. Žádost PČR, HZS (dary) a MP (motivační odměny) na rok 2024.
6. Bezpečnostní situace před OC Tesco, Vršovická, Vladivostocká.
7. Informace, podněty pro KB z oddělení bezpečnostního managementu OKK.
8. Diskuse, různé návrhy politických klubů k bezpečnostním tématům, plánu činnosti KB.

1. Zahájení jednání KB č. 15, schválení programu.

Na úvod jednání přítomné členy a hosty pozdravil a přivítal předseda KB p. Robert 
Zrzavecký. Konstatoval, že KB je usnášeníschopná a nechal hlasovat o schválení 
ověřovatele zápisu a navrženého programu jednání. Podkladové materiály byly zaslány 
členům elektronicky. Předseda poděkoval složkám IZS za zaslání.

Jako ověřovatel zápisu byt navržen Mgr. Stanislav Šimek

Hlasování: o schválení ověřovatele zápisu

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
4 4 0 0 0
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Ověřovatel zápisu KB byl schválen.

Hlasování: o doplnění programu jednání KB o bod 5).

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
4 4 0 0 0

Doplnění programu zápisu KB bylo schváleno.

Hlasování: o schválení programu jednání KB

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
4 4 0 0 0

Program jednání KB byl schválen.

Hlasování: o schválení hostů na jednání KB: plk. Mgr. Renáta Havlíková, PČR, Ing. 
Michal Řidl, MP, npor. Bc. David Horáček, HZS

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
4 4 0 0 0

Přítomnost hostů na KB byla schválena.

17.15 příchod p. Martin Čásenský, p. Jiří Komrska,

2. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu PČR Praha IV.

Renáta Havlíková předložila najednání zaslanou Zprávu PČR Praha IV za období od 1.
3. 2024 do 30. 4. 2024 se zaměřením na Prahu 10 (bylo zasláno elektronicky). Statistika 
eviduje celkem 1253 TČ, což je naprosto stejně jako v roce 2023 ke stejnému datu. Na 
celém policejním obvodu Praze IV stoupnula objasněnost na 24,57 % což je nárůst o 
5,98 %. Dále budou prováděny preventivně bezpečnostní akce se zaměřením na squaty 
a další problémová místa, akce jsou koordinovány s oddělením bezpečnostního 
managmentu OKK. V Praze bude probíhat MS v hokeji v rámci kterého jsou přijímána 
standartní bezpečnostní opatření. Dále informovala o posprejování objektu Metra 
Strašnická.
Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

2



PlO-187975/2024

3. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu MP Praha 10.

Michal Řidl předložil statistický přehled MP za duben 2024 (členům bylo zasláno 
elektronicky). Podařilo se zadržet jednoho řidiče pod vlivem alkoholu. Hodně se dbá na 
nárůst přestupků v požívání alkoholu na Skalce a v Edenu, tento je osobám přestupců 
odebírán. Nárůst přestupků je o 381 v dubnu. V dopravě je nárůst 521 je to hlavně při 
fotbalových zápasech.
Ve Fortuna aréně proběhne také turnaj MMA.

V červnu budou volby do EU parlamentu. Budou standartní bezpečnostní opatření 
s PČR.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

4. Aktuální informace k činnosti HZS.

David Horáček předložil zprávu za duben 2024 (byla rozeslána elektronicky). Dále 
pochválil VED ODO p. Daníčka, který na TSK hl. m. Prahy zajistil opravu chodníku a 
vozovky před stanicí č. 5, Průběžná.

5. Žádost PČR, HZS (dary) a MP (motivační odměny) na rok 2024.

Miloš Jurča informoval členy o došlých žádostech PČR, HZS na materiálně technické 
dovybavení pro příslušníky v přímém výkonu služby a MP na motivační odměny pro 
strážníky (bylo zasláno elektronicky včetně příloh). Materiál půjde následně po 
souhlasném stanovisku KB na RMČ Prahy 10 a dále na červnové jednání ZMČ Prahy 10. 
Jedná se již o několikaletou výpomoc těmto složkám od MČ Praha 10.

Robert Zrzavecký následně přednesl návrh stanoviska KB a nechal hlasovat:

KB RMČ Praha 10 souhlasí s pořízením darů na materiálně technické dovybavení pro 
PČR, HZS a na motivační odměny MP na rok 2024 dle předložených žádostí.

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
7 7 0 0 0

Stanovisko KB bylo schváleno.

6. Bezpečnostní situace před OC Tesco, Vršovická, Vladivostocká.

Miloš Jurča informoval o došlém podání občana bydlící v této lokalitě, kterému se 
nelíbí zvýšené počty popíjejících osob na Vršovické a u OS Tesco Eden. KB se k tomuto 
tématu vrací opakovaně a vždy jsou následně přijímána opatření ze strany PČR a MP. 
V současné době se podařilo také nově docílit opakovaným jednáním pana 
místostarosty Radka Lojdy s vedením OC toho, že vedení OC stanovila otevírací doba 
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v rozmezí od 06-24 hodin. Nonstop provoz tak byl od 1.5. 2024 ukončen. Ze strany PČR 
a MP jsou na lokalitu nadále uplatňována stálá bezpečnostní opatření.
Radek Lojda dále informoval o posledním proběhlém jednání na OC Tesco dne 27. 3. 
2024 na kterém bylo přítomno vedení PČR tak MP Praha 10. Na základě předložených 
statistických údajů došlo ze strany OC k upravení otevírací doby, a to i vzhledem 
k tomu, že samotné udržování bezpečnosti v nočních hodinách uvnitř centra je velice 
problematické a nákladné.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

7. Informace, podněty pro KB z oddělení bezpečnostního managementu OKK.

Miloš Jurča informoval KB o došlých podnětech. Poděkoval PČR za nárůst procent 
objasněnosti nápadu trestné činnosti. V teritoriu MOP Strašnice je letos také pokles 
nápadu TČ již o mínus 60 TČ.
Dále upozornil na RNK v ulici Krymská 21, kde je provozovna BAR.
Malešické náměstí a zastávka autobusu MHD kterou občas „okupují" osoby bez 
domova.
Nadále je otevřena na OST problematika odstranění nepovolených staveb 
„karavanů".
Radek Lojda informoval KB o problematice Průběžná, sprejerství, Nučická, Drop in, 
Radošovická parčík.

Dále bylo v těchto věcech diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

8. Diskuse, různé, návrhy politických klubů k bezpečnostním tématům a plánu činnosti 
KB.
Bez návrhu.

Jednání KB bylo ukončeno v 18 hodin.
Příloha: Presenční listina KB č. 15

Stanovisko KB/15/1/2024
Ověřovatel zápisu

Mgr. Stanislav Šimek

Předseda KB RMČ Praha 10

Robert Zrzavecký
Tajemník KB RMČ Praha 10

Bc. Miloš Jurča
datum vyhotovení zápisu
15. května 2024
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